



**OPTIMIERT
IMPROVED**



Pizza und Pasta Teigausrollmaschine PP Pizza and Pasta Dough Roll Machine PP

Leistungsstarke Ausrollmaschine für Eier-, Pizza-, Pida- und Pastateig • Aus Edelstahl gefertigt • Walzen aus hochglanzpoliertem Edelstahl für optimale Ausrollergebnisse • Einstellbare Teigdicke 0-10 mm • Einstellknopf für die Stärke des letzten Durchgangs • Aufnahmebereich mit Sicherheitsmikroschalter geschützt • Optionale Montage eines Nudelschneiders (nicht im Lieferumfang enthalten)

Powerful dough roller for egg dough, pizza dough and pasta dough • Made of stainless steel • Rolls made of high-gloss polished stainless steel for perfect dough rolling results • Adjustable dough thickness 0-10 mm • Adjustment knob for the thickness of the last cycle • Intake area protected with safety microswitch • Optional installation of a pasta cutter (not included)

	Teigaufnahme Dough intake	230 V / 370 W	580 x 480 x 400 mm	52 kg *	05-50747	2530,-*
PP320	320 mm	230 V / 370 W	580 x 480 x 400 mm	52 kg *	05-50747	2530,-*
PP420	420 mm	230 V / 370 W	680 x 480 x 400 mm	61 kg *	05-50748	2680,-*
PP520	520 mm	400 V / 370 W	780 x 480 x 400 mm	70 kg *	05-50749	2820,-*

Nudelschneidmesser

Optional montierbare Schneidmesser zum Schneiden von Streifen (2, 4, 6 oder 12 mm Breite) • Nutzbare Schneidlänge 220 mm • Nicht im Lieferumfang des Gerätes enthalten

Pasta Cutting Blades

Optional mountable cutting blades for cutting even strips (2, 4, 6 or 12 mm width) • Effective cutting length 220 mm • Not included with the machine



	#	€
2 mm	06-50746-00	345,-* ▲
4 mm	06-50746-01	324,-* ▲
6 mm	06-50746-02	333,-* ▲
12 mm	06-50746-03	333,-* ▲

Nudelkocher, 20 Liter Pasta Cooker, 20 liters

Wasser-Ablaßhahn • Abdeckung • Kontrollleuchte • Korbmaße: 1x 275x185x185 mm, 2x 180x140x175 mm • auch als Reiskocher verwendbar • inkl. Körbe

drain tap • cover • pilot light • size of baskets: 1x 275x185x185 mm, 2x 180x140x175 mm • also suitable as rice cooker • incl. baskets

230 V / 3 kW	380 x 500 x 340 mm	14 kg
Made in Europe	05-00049	1568,-*

